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P r o t o k ó ł  

z posiedzenia Komisji Rady Miasta  
Ostrów Mazowiecka ds. Oświaty,  
Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

z dnia 27 czerwca 2022r. 
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P r o t o k ó ł 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 27 czerwca 2022 roku pod przewodnictwem p. 
Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 27 czerwca 2022 r. udział wzięło 7 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość. 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Dyrektor Wydziału Oświaty – p. Dorota Ambroziak 

2. Dyrektor Wydziału Realizacji Budżetu – p. Wioletta Ogonowska 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu z 
poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXXVI sesję Rady Miasta. 

3. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. Po 
przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek obrad, 
który został przyjęty bez uwag. Komisja zatwierdziła protokół z poprzedniego posiedzenia 
Komisji bez uwag. 

AD 2 

Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2021 r.: 

a/ debata nad Raportem o stanie miasta; 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała o to czy powstają nowe rodziny zastępcze. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak nie ma informacji na ten temat. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poprosił Dyrektor p. Dorota Ambroziak o 
przygotowanie informacji z zakresu rodzin zastępczych na najbliższą sesję Rady Miasta. 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała czy wszystkie dzieci ubiegające się o miejsce w 
przedszkolu dostały się do niego. 

Dyrektor Wydziału Oświaty poinformowała, że wszystkie wnioski zostały rozpatrzone 
pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poprosił Dyrektor Wydziału Realizacji Budżetu 
o informacje na temat realizacji budżetu za poprzedni rok, w tym jakie wystąpiły 
największe trudności w jego realizacji. 

Dyrektor Wydziału Realizacji Budżetu p. Wioletta Ogonowska poinformowała, że 
planowany był deficyt lecz zostały wolne środki do wykorzystania. Obraz finansowy miasta 
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wygląda optymistycznie. Poinformowała, ze kwota planowanego kredytu zostanie 
zmniejszona co pozwoli na ograniczenia ryzyka wiążącego się z kredytami i odsetkami. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał co jest przyczyną, że pomimo 
trudności pandemicznych obraz finansowy miasta wygląda optymistycznie. 

Dyrektor Wydziału Realizacji Budżetu p. Wioletta Ogonowska odpowiedziała, że miasto 
otrzymało środki rządowe na pomoc w związku z pandemią. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę na wyniki egzaminów 
ósmoklasistów. Wskazał na dominację Szkoły Podstawowej nr 4, która osiągnęła wysokie 
wyniki z egzaminu z języka polskiego. Szkoła Podstawowa nr 3 uzyskała, również wynik 
ponad średnią krajową. Zapytał co może być przyczyną niższych wyników w SP nr 1 i SP 
nr 2. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak  odpowiedziała, że nie ma prawidłowości, 
którą można przewidzieć. W każdym roczniku są inne dzieci z innymi zdolnościami. 
Wyraziła zdanie, że sytuacja w związku z pandemią miała wpływ na gorsze wyniki z 
egzaminów. 

b/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka 
wotum zaufania. 

Radna p. Ewa Orzechowska wyraziła zdanie, że radni powinni poprzeć uchwałę w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania. Dodała, że Raport o stanie miasta 
pokazuj  racjonalne gospodarowanie środkami. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys wyraził zdanie, że mając na względzie  
przedstawiony raport o stanie miasta, ocenę wystawioną przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową oraz rozwój wielu inwestycji prowadzących w mieście, zasadnym jest 
pozytywne zagłosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania. 

Radny p. Bogusław Konrad pozytywnie ocenił działania podejmowane przez Burmistrza 
Miasta. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 3 głosami ,,wstrzymującymi 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały: 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka 
za 2021 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2021 r.; 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy środki przeznaczone na oświatę 
są wystarczające. Czy dyrektorzy szkół zgłaszają większe potrzeby. 

Dyrektor Wydziału Realizacji Budżetu p. Wioleta Ogonowska odpowiedziała, że miasto 
stara się zaspokajać wszystkie potrzeby. Poinformowała, że w Szkole Podstawowej nr 1 
zgłoszona została potrzeba remontu sali gimnastycznej. Dodała, że w roku 2022 dodana 
została dodatkowa subwencja oświatowa w związku z przyjęciem do szkół dzieci z 
Ukrainy. Poinformowała, ze zaplanowana kwota na rok 2021 była wystarczająca pomimo 
sytuacji pandemicznej, zwolnień lekarski i zastępstw z tym związanych. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy zastępstwa były płatne. 

Dyrektor Wydziału Oświaty odpowiedziała, że zastępstwa były płatne. 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy w kolejnych latach można zmniejszyć środki na 
oświatę. 
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Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak poinformowała, że co roku wymagania 
wzrastają, jednakże w ostatnich latach nie wzrasta odsetek kosztów poniesionych przez 
miasto. Wyraziła zdanie, że w poprzednich latach udało się racjonalizować koszty. 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała ile jest klas integracyjnych w mieście i nauczycieli 
wspierających. 

Dyrektor Wydziału Oświaty poinformowała, że w każdej szkole są takie klasy. 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał o sytuację na przyszły rok oddziałów sportowych w SP 
nr 2. Czy zawiążą się dalsze oddziały oraz o ilość chętnych. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak poinformowała, że program zostanie 
kontynuowany. 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała czy zostanie wprowadzona gimnastyka korekcyjna. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odpowiedział, ze gimnastyka korekcyjna 
nieustannie jest wprowadzona. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 3 głosami ,,wstrzymującymi 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

b/ w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys przedstawił uzasadnienie pozytywnej opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 3 głosami ,,wstrzymującymi 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie nadania nazwy placu na terenie miasta Ostrów Mazowiecka; 

Komisja jednogłośnie 7 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b/ w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka; 

Komisja jednogłośnie 7 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c/ w sprawie zmiany nazw ulic i placu na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Komisja jednogłośnie 7 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI/336/2018 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 27 czerwca 2018 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze, 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 
psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych. 

Dyrektor Wydziału Oświaty poinformowała, że nastąpiła pomyłka i zmieniana będzie 
uchwała nr LI/366/2018. Uchwała dotyczy również zatrudnionych w szkołach pedagogów 
specjalnych. 

Komisja jednogłośnie 7 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art: 
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3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2021 r. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał jakie były względy formalne, które 
spowodowały, że nie przyznano dotacji organizacji Piesos. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak poinformowała, że wystąpił formalny błąd 
w ofercie. 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał czy wszystkie organizację musiały rozliczyć się z 
dotacji. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak odpowiedziała, że każda organizacja 
musi zostać rozliczona z dotacji. 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

AD 3 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poinformował, że na ul. Kościuszki od lutego 
nie świeci się latarnia. Poprosił o wymianę lampy. 

Radna p. Beata Herman podniosła problem ubytków w infrastrukturze drogowej na ul. 
Zapolskiej. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji  

Waldemar Pałys 

Sporządziła: Natalia Maliszewska-pomoc administracyjna 


